

# 全自动伸展型滚动式电脑量革机 家具厂量皮机

产品名称	全自动伸展型滚动式电脑量革机 家具厂量皮机
公司名称	常州市风靡电子设备厂
价格	面议
规格参数	加工定制:是 类型:伸展型量革机 品牌:风靡
公司地址	江苏 常州市钟楼区 新昌路118-68
联系电话	86-0519-86969973市 18112315501

## 产品详情

gglwsq—全自动滚筒式电脑量革机

用途：制革厂、家具厂测量宽幅整张皮革，也可用于制革厂、鞋厂、箱包等皮革企业测量其他机型无法测量准确的皮（如皮张比较软、或比较皱的皮）

技术特点：

- 1、采用独特的控制技术，可以在测量中途停顿，保证皮革在平整的条件下测量。
- 2、在立式的基础上，增加了自动打印装置，可以直接在皮革上打印尺码。
- 3、可以克服卧式机在测量中的缺陷，把褶皱、不平部位的皮革尺寸表达出来。
- 4、可以扩展台式打印台、标签机、条形码、数据通讯等功能。
- 5、风靡独家专利技术，获国家专利证书。

参数main technical

工作宽	外型尺寸（长*宽*高）	其他
180	310*210*115	1、工作速度：采用无级变速电机，快慢由操作者掌握(但需要符合说明规定)2、电机功率：0.37-0.55 kw/380v3、测量精度：同一标准板在连续10次累加条件下± 1%4、尺码校正范围：无极校正。
220	310*250*115	
240	320*270*115	
260	320*290*115	
280	320*310*115	
300	330*330*115	
320	330*350*115	

gglwsq—auto stamping roller-type leather measuring machine

for: used by tanneries, furniture factories to measure the full leather. also, it suits for shoe factories, bag factories to measure the soft or wrinkled leather.

features

1. it applies the unique control technology. it can pause to flat the leather when measuring.
2. base on glgls, it adds auto stamping function.
3. it can shows the unqualified size of leather which is super to others.
4. it can be added up with desktop label print, bar code print, data communication function and etc. (select function)
5. it is uniquely designed by feng mi and honored the international invention patent.

main technical parameter

working width	l*w*h	others
180	310*210*115	1. working speed: with the cvt system, speed can be changed by user. 2. motor power: 0.37-0.55kw/380v 3. resolution: 10 times $\pm$ 1% with same stand board. 4. size calibration range: non correction
220	310*250*115	
240	320*270*115	
260	320*290*115	
280	320*310*115	
300	330*330*115	
320	330*350*115	
340	330*370*115	

关键词：家具厂量革机 <http://www.czfm.com>

公司介绍

## 生产车间

展会情况

---

风靡的客户遍布全球

---

皮革机械设备生产专家

---

联系我们

---

本产品的加工定制是是，类型是伸展型量革机，品牌是风靡，型号是GLGLWSQ，有效工作宽度是3400（mm），传送速度是27（m/min），电机功率是0.37（KW），规格是120cm,140cm,160cm,180cm,220cm,240cm,260cm,280cm,300cm,320cm,340cm